TIGERUS®

TIGGY Cocoa 可可营养片

(500mg x 60 chewable tablets 咀嚼片)

A delicious cocoa flavored chewable tablet to support growing kid's immunity. TIGGY Cocoa is specially formulated with organic LiGNO TM02® Tiger Milk Mushroom sclerotia, Seaweed Calcium, Colostrum & DHA. It is a healthy and delicious candy replacement for your little one and a great tasting way to keep them healthy and alert.

一个专为成长中儿童而设的可口巧克力味的营养辅助品! TIGERUS® TIGGY Cocoa营养片结合了 LiGNO TMO2®有机虎乳芝菌核,海藻钙,牛初乳和DHA,提供您的小孩一个健康美味的甜食替代品,满足他们爱吃甜食的同时,又可提升他们的抵抗力及帮助孩子健康成长。

Benefits 功效



Tiger Milk Mushroom虎乳芝

Supports immune and respiratory health 增强免疫力及保持呼吸系统健康



Seaweed Calcium 海藻钙

Builds strong bones and teeth 增强骨骼及牙齿



Colostrum初乳

Supports immune health 增强免疫功能



DHA

Supports brain and visual development 有助于脑部及视觉发育

How to use 服用方式

5 years old and below 五岁及以下: 2 tablets daily 一天两片 Above 5 years old 五岁以上: 4 tablets daily 一天四片



*Chewable tablet - for chewing, not for swallowing *咀嚼片 - 用于咀嚼,而不是吞咽。



Holla Tiger Milk Mushroom with Passion Fruit 虎乳芝百香果

(2g x 30 sachets 包装)

A convenient melt-in-the-mouth combination specially formulated with organic LiGNO TMO2® Tiger Milk Mushroom sclerotia, prebiotic inulin & passion fruit powder to support the general well-being and vitality of your entire family. A sachet for each family member every morning to start your day energetically!

一个结合了LiGNO TM02®有机虎乳芝菌核,菊粉和百香果的即溶保健品,适合每位家庭成员。。每天早晨为他们准备一包TIGERUS®HOLLA虎乳芝百香果,让他们精力充沛地开始全新的一天!

Benefits 功效



Tiger Milk Mushroom虎乳芝 supports immune & respiratory health 增强免疫力及保持 呼吸系统健康



Inulin 菊粉 promotes digestive health and enhance nutrient absorption 改善消化系统, 促进 新陈代谢及营养吸收



Passion fruit 百香果 rich in vitamins A & C, calcium, magnesium, potassium and other mineral 含有丰富的维他命A和C, 钙, 镁.钾等矿物质

How to use 服用方式

Tear a sachet and consume directly or add into any drinks. 只需打开包装直接服用或将其融入饮料中后服用。

Holla Tiger Milk Mushroom White Coffee Range虎乳芝白咖啡系列

(25g x 10 sachets 包)

Your favourite beverage in your preferred manner, without sugar or with prebiotic inulin for the sweetness without guilt!

Coffee enriches our lives in many ways! Holla Tiger Milk Mushroom White Coffee will guarantee you a brilliant breakfast drink worth waking up for! Holla Tiger Milk Mushroom White Coffee is a premium instant coffee beverage, containing organic LiGNO TMO2® tiger milk mushroom sclerotia, making it a truly balanced, energizing beverage.

无糖或是菊粉作为天然糖剂供您选择, 打造一个属于您所喜爱的咖啡口味!

咖啡在许多方面丰富了我们的生活! Holla虎乳芝白咖啡结合了优质的咖啡豆及LiGNO TMO2®有机虎乳芝菌核的好处,提供您一杯香浓,美味又健康的饮料,让您无时无刻保持精力与动力!

How to use 服用方式

- 1. Empty the sachet into a mug. 打开包装后,将咖啡粉倒入杯子。
- 2. Add in 150ml of hot water, stir and enjoy. 加入150ml的热水,搅拌至全部溶解后,即可享用。



Holla Tiger Milk Mushroom Sugar Free White Coffee 虎乳芝无糖白咖啡

NO Sugar, Artificial Sweetener & Preservatives added. Suitable for elderly and those health-conscious! 无添加糖, 让老人家可以放心的享用!

Holla Tiger Milk Mushroom White Coffee with Inulin 虎乳芝菊粉白咖啡

Prebiotic Inulin is used to replace sugar as a sweetener, providing a healthier option to enjoy a cup of tasty coffee with sweetness!

益生元菊粉代替糖作为甜味剂,让您可以安心地享用一杯香甜又健康的咖啡!



TIGERUS®



TIGERUS® CORDYCEPS SINENSIS 冬虫夏草子实体

[300mg x 60 capsules 胶囊]

Cordyceps sinensis, is an exotic medicinal mushroom highly valued in China as a tonic food and herbal medicine for centuries.

TIGERUS® Cordyceps sinensis Fruiting Body is cultivated using food based substrate and hence vegetarian friendly. The efficacy of the cultivated C. sinensis has been proven scientifically to be similar as the wild Tibetan C. sinensis.

冬虫夏草是一种被认为拥有强身健体,延年益寿神秘力量的名贵药用真菌。因此它是历代帝皇的御膳里必不可缺的一个补品。 TIGERUS®冬虫夏草子实体,以独家植物培养基进行培植,适合家食者服用。科学分析也证明TIGERUS®冬虫夏草子实体的有效成分和功效与西藏野生冬虫夏草不相上下。严控的室内培植环境也确保TIGERUS®冬虫夏草子实体的安全,品质和功效的稳定性。

Benefits 功效 -



Fights fatigue & burnout 减轻疲劳和倦怠



Increases focus, all-day energy and productivity 加强专注力, 让您一天充满精力



Improves blood circulation 增强体力,促进血液循环



Supports natural immunity 支持自然免疫力



Improves night time urination & quality of sleep 改善夜尿及睡眠品质

How to use 服用方式

Adults: 2 Capsules per day, after meal 成人: 每日2颗胶囊, 饭后服用

TIGERUS®

All TIGERUS® products have been thoroughly researched and developed by a group of scientists in our in-house establishment. It is our priority to ensure that TIGERUS® functional mushroom derived products are of the highest quality and efficacy. Our products are made with love and care for we understand that supplements need to be safe for consumption and efficacious to our bodies.

我们的产品都是由一组经验丰富的科学家团队所研发的。我们确保 TIGERUS[®]旗下每个真菌类产品都有最佳的功效及品质。我们秉持 着热诚及关爱,从原料到产品上架,每一个程序都通过密切监控, 确保带给您的产品是安全及有效的。希望您们可以安心服用,并协 助您们在人生的每个阶段里都可以保持活力健康。





Safe 安全



Beneficia 有效













Contact Us

Product Owner: Ligno & Us Sdn Bhd

Distributed by:



Your health goal starts here 您的健康目标 从这里开始